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ZAPISNIK 

S 44. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 
 

44. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 23. 3. 2010. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Ognjen Crnković , član VMO 
- Perica Šunjić, član VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 43. sjednice Vijeća MO Škurinjska draga: 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
  

 
1. Prilazne rampe u Jelićevoj ulici  
2. Utvrñivanje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i ureñaja  
      komunalne infrastrukture  za 2011. godinu 
3. Uskršnji turniri u Mjesnom odboru Škurinjska draga 
4. Razno 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj pročitala je očitovanje stanara Jelićeve 11 i 13 u vezi postavljanja prilaznih rampi. 
Jelićeva 11 izričito se izjasnila da nije zainteresirana za postavu rampi, a Jelićeva 13 izričito je za 
postavu rampi. Obje zgrade dostavile su i potpise stanara. Ovlaštena osoba iz Jelićeve 9 nije 
odgovorila na dopis Vijeća. 
 



  

Vijeće je nakon diskusije odlučilo da će za sada odustati od izgradnje rampe, najprije zato što 
pitanje septičke jame kod zgrade 11 još nije riješeno i ne zna se hoće li biti u ovoj godini, te stoga 
što se  svi zainteresirani nisu izjasnili o tome.   Vijeće donijelo  
 
 
 
Zaključak: 
 
Sredstva u iznosu 165.746,6 kuna koja su bila osigurana za izgradnju rampi preusmjeriti na 
rješavanje potreba grañana koje je Vijeće u meñuvremenu prikupilo: 
 

• Rješavanje prioriteta OŠ Škurinje odnosno izgradnji mjesta za invalide kod škole, te 
postavu nekoliko klupica u park Škole  

• Postavljanje rukohvata – ograde na nizbrdici kod Rastočina 4  
• Postaviti rukohvate u Ulici Antuna Mihića od broja 26 do broja 40 /sredstva za 

postavljanje rukohvata od broja 40 do broja 42 već su osigurana/ 
• Ureñenje pješačke staze u Lukačićeve stube  - Rastočine  

 
 
 
      
AD 2  
 
Nada Kegalj  upoznala je Vijeće Mjesnog odbora sa svim zahtjevima za ureñenjem objekata i 
ureñaja komunalne infrastrukture koji su stigli Vijeću na rješavanje.  
Izmeñu ostalih na e-mail adresu Vijeća stigao je zahtjev MO Kozala u kojem nam oni prenose 
zahtjev grañana Ulice Bože Milanovića.   
Nakon razmatranja svakog zahtjeva pojedinačno Vijeće je donijelo  
 
 
Zaključak: 
 

• Prihvaćaju se prijedlozi grañana Mjesnog odbora i to ovim redoslijedom po kojem 
se trebaju i realizirati  
1. ureñenje neureñene površine južno od zgrada Porečka 34 – 94 
2. ureñenje stubišta u Ulici Lipa 
3. ureñenje parka oko zgrade 7 u Ulici Rastočine 
4. postavljanje rukohvata izmeñu Jelićeve 9 i 11  
5. popravak stepeništa južno od Jelićeve 15 
6. prometnim znakovima, horizontalnom signalizacijom ili na drugi način 

omogućiti pristup interventnim vozilima Jelićevoj 15 
7. ponovo razmotriti prometno rješenje izlaza iz Jelićeve ulice prema Osječkoj, 

odnosno dozvoliti izlaz prema gradu 
 

• Zahtjev grañana Ulice Bože Milanovića samo djelomično se odnosi na rubni dio 
Mjesnog odbora Škurinjska draga. Vijeće MO Škurinjska draga smatra, budući se 
radi o potrebama grañana MO Kozala a i sama staza spaja MO Kozala i MO Brašćine 
Pulac, da bi MO Kozala trebao udovoljiti traženjima svojih grañana i urediti stazu.  

 
Vijeće MO Kozala je insistirajući na striktnim granicama izmeñu mjesnih odbora, 
prebacilo rješavanje ovoga zahtjeva MO Škurinjska draga. Meñutim, granica meñu 

      mjesnim odborima ide po sredini staze, pa je ako MO Kozala ustraje na striktnoj 
      podjeli teritorija, u perspektivi moguće dogovorno ureñenje staze zajedničkim 
      sredstvima.  

 
 

 
 
AD 3 
 



  

 
I ove godine vijeće je Programom rada za područje sporta predvidjelo održavanje uskršnjih 
turnira. Potrebno je odrediti datum održavanja turnira te obaviti pripremne radnje. Vijeće je 
donijelo: 
 
 
Zaključak: 
 

• Uskršnji turnir u šahu /školski uzrast i seniori/ briškuli i trešeti održat će se 17. 
travnja sa početkom u 10,00 sati 

• Pripremu /javni poziv grañanima i OŠ Škurinje, na temelju prijava razraditi sistem, 
odrediti vrijeme, izraditi pravila takmičenja, utvrditi nagrade i priznanja i odrediti 
suce/ i provedbu ovog programskog zadatka obavit će članovi Vijeća Nada Kegalj, 
Rajko Ban, Milan Mandić i Perica Šunjić, te tajnica Mjesnog odbora Dragana 
Ivošević 

• Ukupno za turnire odobrava se planirani iznos od 2.600,00 kuna za nabavku 
potrebnog materijala - špilovi karata i ostali materijal, pehari, boce vina, edukativni 
materijal i slično kao nagrade, priznanja svim učesnicima turnira 

• 2.000,00 kuna odobrava se za hranu i piće za sve učesnike turnira.  
• MO Škurinjska draga na turnir za obilježavanje proslave Svetog Vida  poslat će 

svoje ekipe za briškulu i trešeti.  
 

 
 
AD 4 
 
Predsjednica je izvijestila o tome da je upućen odgovor na svim grañanima koji su uputili 
primjedbe na Autotrtoleju, što su članovi Vijeća primili na znanje  
 
 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 

 


